

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情: 在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 /

服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明

商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要求。

根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條,任何聲稱受擬作出的修訂影響的人,可在本公告公布的日期後三個月內,採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如,若果公布日期為 2003 年 4 月 4 日,則該三個月最後一日為 2003 年 7 月 4 日。)異議通知須載有提出異議的理由的陳述,該陳述尤須解釋如作出修訂,異議人會如何受有關修訂影響,以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46 條。異議人須在提交異議通知的同時,將該通知的副本送交有關申請人。

根據《商標規則》第 95 條,提交異議通知的限期不得延展。

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559).

Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of objection shall include a statement of the grounds of objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be affected by the amendment and why in the objector's opinion the amendment would be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance. The objector shall, at the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the applicant of the application in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of objection.

[210] 商標申請編號 :
Application No.:

304662982

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例) 第 15 條公布的註冊申請詳情: 在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品

/ 服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[540] 商標 :

Mark:

(A) **CM QUEEN**

(B) **cm queen**

(C) **CM QUEEN**

(D) **cm queen**

[730] 註冊申請人姓名 / 名稱、

地址 :

Applicant's Name, Address:

HK Television Entertainment Company Limited
41st Floor, PCCW Tower, Taikoo Place,
979 King's Road, Quarry Bay,
HONG KONG

[740/ 註冊申請人的送達地址 :

750] Applicant's Address for Service:

BAKER & MCKENZIE
14th Floor, One Taikoo Place
979 King's Road, Quarry Bay
HONG KONG

[571] 商標描述 :

Mark Description:

N/A

[511] 類別編號 :

Class No.:

9, 41

[442] 公布獲接納註冊申請日

期:

Date of Publication of
Acceptance for
Registration:

30-11-2018

申請人擬修訂類別 9 的貨品 / 服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 9 to read as follows:

類別 Class 9

Scientific, nautical, surveying, photographic, cinematographic, optical, weighing, measuring, signalling, checking (supervision), life-saving and teaching apparatus and instruments; apparatus and instruments for conducting, switching, transforming, accumulating, regulating or controlling electricity; apparatus for recording, transmission or reproduction of sound or images; magnetic data carriers, recording discs; compact discs, DVDs and other digital recording media; mechanisms for coin-operated apparatus; cash registers, calculating machines, data processing equipment, computers; computer software; fire-extinguishing apparatus; software for streaming audiovisual and multimedia content via the internet and global communications

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品

/ 服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

networks; software for streaming audiovisual and multimedia content to mobile digital electronic devices; software for searching, organizing, and recommending multimedia content; software development tools for creating software and mobile applications; computer software; computer programs; downloadable computer software applications; mobile applications; video game software; computer game software; interactive video game programs; computer game cartridges and discs; electronic game programs and software; electronic game software for mobile telephones, tablets, personal computers, and handheld electronic devices; virtual reality game hardware and software; downloadable motion pictures and television shows provided via a video-on-demand service; downloadable graphics featuring emoji sets for use on computers, tablets, and mobile phones; CDs and DVDs; downloadable motion pictures and television shows; audio books; downloadable ringtones and sound recordings; audio and visual recordings; musical recordings; apparatus for recording, transmission or reproduction of sound or images; encoded electronic chip cards; magnetically encoded gift cards; electronic publications; digital media streaming devices; digital video recorders; DVD and high definition video disc players; home theater systems comprised of audio and video receivers; disc players; televisions; television set-top boxes; computer hardware and peripheral devices; mouse pads; wrist and arm rests for use with computers; stands for handheld digital electronic devices; calculators; camcorders; cameras; digital cameras; radios; USB flash drives; audio speakers; cell phone and tablet accessories; protective sleeves, covers and cases for electronic devices; protective display screen covers; straps and charms for electronic devices; headphones; earphones; walkie-talkies; telephones; mobile phones; headsets for mobile phones; adapters for mobile phones; batteries; battery chargers; smart watches; binoculars; decorative magnets; graduated rulers; magnifying glasses; microphones; sports helmets; bicycle helmets; flotation vests; snorkels.
